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با وجود بارندگی های اخیر در کرمان همچنان این اســتان 
با مشــکلات جدی در زمینه احیای منابع آبی مواجه شده 
و صرفه جویی در مصرف آب ضروری است.به گزارش مهر، 
هر چند کرمان طی ســال جاری در بین استان های کشور 
جزو ۵ اســتان پر بارش قرار گرفته است و میانگین بارشها 
در کرمان از میانگین بارش های بلند مدت بیشتر بوده است 
اما با توجه به فقر بارندگی ها در سال های گذشته همچنان 
مشکلات زیادی در زمینه تأمین آب در بخش های مختلف 
اســتان وجود دارد و ســطح آب های زیر زمینی به عنوان 
مهمتریــن منبع تأمین آب در اســتان کرمان در وضعیت 
بحرانــی قرار دارد و صرفه جویــی در مصرف آب و اجرای 
فوری طرح های تأمین آب در کرمان ضروری اســت.طبق 
اعلام صورت گرفته هم اکنون فقط ۳۸ درصد چهار سدی 
که در استان کرمان وجود دارد آبگیری شده است و بارش ها 
اکثراً در مناطقی بوده که تأثیری روی ســدهای محدودی 
که در کرمان وجود دارد نداشــته است.طی هفته های اخیر 
در اســتان کرمان بارش هر هفته روی داده اســت اما این 
بارش ها نتوانســته هنوز تأثیر مناسبی بر آبخوان ها داشته 
باشــد که یکی از دلایل آن خشکی بیش از اندازه زمین و 
از ســوی دیگر بارندگی در مناطقی است که در بالا دست 

سدها نبوده است.
مدیرعامــل آب منطقه ای کرمان در گفتگو با خبرنگار مهر 
می گوید: از مجموع ظرفیت سدهای موجود در کرمان فقط 
۳۸ در آبگیری شــده است.علی رشیدی افزود: سال جاری 
بارشها به صورت سیلابی و سیل آسا نبود و بارندگی ها اکثراً 
در جنوب اســتان اتفاق افتاد و بارش ها پراکنده ای که روی 
داد عملًا موجب جاری شــدن رودخانه ها منتهی به سدها 
نشده اســت.وی افزود: سال گذشــته همین بارندگی های 
سیلابی موجب آبگیری سدها شد اما در سال جاری در بالا 
دست ســدها بارندگی قابل توجهی نداشتیم و اگر هم بود 
بســیار اندک روی داد.وی از ذخیره یک میلیون مترمکعب 

آب در سد نساء و جیرفت خبر داد و افزود: در سند تنگوئیه 
و بافت ۱۰۰ هزار مترمکعب آب ذخیره شــده است.با این 
آمــار و ارقام می توان متوجه شــده با وجود اینکه در ظاهر 
میزان بارندگی ها در کرمــان افزایش یافته و اکثر کوه های 
استان نیز ســفید پوش شده اند اما در زمینه ذخیره سازی 
آب در اســتان آمار مطلوبی وجود ندارد و به نظر می رسد 
کرمانی هــا همچنان باید چشــم انتظــار آب خلیج فارس 
باشند تا بتوانند حداقل آب شــرب پایداری داشته باشند.
محمد سهرابی، محقق و استاد دانشگاه در حوزه منابع آبی 
در گفتگو با خبرنگار مهر بیان کرد: اســتان کرمان درگیر 
مدیریت اشــتباه استفاده از منابع است، در واقع در استانی 

که چنین وضعیت نامناسبی در خصوص بارندگی دارد نباید 
کشــاورزی توســعه می یافت و منابع موجود به کشاورزی 
اختصاص یابد.وی افزود: ۲۵ ســال بارندگی در کرمان زیر 
میزان اســتاندارد بوده اســت و در برخی از سال ها کاهش 
جدی بارندگی داشــتیم و از سوی دیگر میزان برداشت از 
منابع آبی افزایش یافته اســت به طوری که حالا چاه های 
استان بی آب شــده اند و بسیاری از دشت ها نیز در مرحله 

بحرانی قرار دارند.
این استاد دانشگاه گفت: در کرمان کلًا ۴ سد بزرگ وجود 
دارد که می توان به سد جیرفت، تنگوئیه، بافت و نساء اشاره 
کرد که وضعیت آبگیری مطلوبی هم ندارند اما بیشــترین 

فشــار برای تأمین آب روی چاه های عمیقی اســت که هر 
سال با کف شکنی عمیق تر هم می شوند و هزاران چاه غیر 
مجــازی که در کرمان وجود دارد تعیین تکلیف نشــده اند 
و به نظر می رســد برنامه جدی هم برای کنترل برداشــت 
آب از این چاه ها وجود ندارد و دقیقاً در بخش کشــاورزی 
نیز بیشترین برداشــت می شود و در برخی از دشت ها آبی 
برای برداشــت وجود ندارد.وی گفت: خشکســالی تا سال 
گذشــته ادامه داشته است و نمی توان گفت در سال جاری 
خشکسالی تمام شده است و آمار آبگیری سدها یک نمونه از 
شاخص های ادامه خشکسالی در کرمان است.سهرابی افزود: 
در حال حاضر حداقل ۹۵ درصد استان کرمان تحت تأثیر 
مستقیم کم آبی است و با وجود بارش های اخیر سطح آب 
در این مناطق افزایش نیافته اســت زیرا اصولاً باید چندین 
ســال ترسالی روی دهد تا ســطح آب چاه ها افزایش یابد.

وی افزود: ۴۹ درصد کرمان تحت تأثیر خشکســالی بسیار 
شدید قرار دارد.رئیس مرکز پیش بینی هواشناسی کرمان 
در گفتگو با خبرنگار مهر بیان کرد: متوســط بارندگی بلند 
مدت در استان کرمان ۱۲۹ میلیمتر است که البته در اکثر 

سال های اخیر محقق نشده است.
حمیده حبیبی در ادامه افزود: در ســال گذشته میانگین 
بارندگــی ۱۴۲ میلیمتر بوده اســت که اکثــراً در مناطق 
جنوبی و در قالب ســیل بوده است.وی افزود: در سال آبی 
جــاری تاکنون ۶۰ میلیمتر بارندگی روی داده اســت.وی 
بیان کرد: در واقع نســبت به بارندگی سال گذشته در این 
زمان ما بارش های کمتری را هم شــاهد بودیم.اما آنچه که 
باعث شده مردم تصور کنند خشکسالی در کرمان به پایان 
رســیده بارش ها در مناطق جمعیتی استان بوده است در 
واقع این بارندگی ها تأثیر قابل توجهی بر منابع آبی استان 
نداشته و باید منتظر بود که در ماه های اسفند و اردیبهشت 
که بیشــترین بارش ها در اســتان روی می دهد چه میزان 

شاخص های بارندگی در استان رشد خواهد کرد.

چاههایکرمانهرسالعمیقترمیشوند

کرمان همچنان درگیر خشکسالی
خریدتضمینیبرنج

گامیبرایحمایتازشالیکارانمازندرانی
در حالــی که حدود ۷ ماه از برداشــت برنج در مازندران می گذرد، کشــاورزان 
همچنان نالان از فروش برنج هســتند و خریداران استقبالی از خرید ندارند.به 
گزارش خبرنگار ایلنا از مازندران، اســتان مازندران با تولید بیش از یک میلیون 
تن برنج سفید، ۴۲ درصد برنج مورد نیاز کشور را تامین می کند و به نوعی برنج 
یکی از منابع درآمدی مردم مازندران اســت که البته امسال این منبع درآمدی 
بامشــکلاتی روبرو بوده و با برداشــت برنج در ماه های اول، برخی از کشاورزان 
و دلالان بــرای گران تر فروختن برنج، این محصــول را انبار کرده و حالا بعد از 
گذشت ماه ها از برداشــت برنج، برخی از کشاورزان نالان از بازار برنج و فروش 
آن هستند و می گویند برنج های مان به فروش نمی رود.بر همین اساس استاندار 
مازندران ۱۹ آذرماه با اظهار این که امســال شالیکاران استان به دلیل واردات 
برنج در راســتای سیاست تنظیم بازار اندکی اذیت شدند که پیرامون این مهم 
گلایه مند هستیم، گفت: در حمایت از کشاورزان استان، خریداری ۵۰ هزارتن 

برنج تولیدی کشاورزان در دستور کار دولت قرار گرفت.
سیدمحمود حســینی پور افزود: حسب فرمایشات رهبر معظم انقلاب تا جایی 
کــه محصولات داخلی جهت عرضه وجــود دارد محصولات خارجی نباید وارد 

بازار شود.
وی ادامه داد: به رغم اینکه برنج کاران مازندرانی تولیدات خود را امسال افزایش 
دادند این مســئله باعث شــد مقداری در فروش محصولات برنج دچار مشکل 
شوند که دولت برای جبران این موضوع در مرحله اول تا سقف ۵۰ هزار تن برنج 
کشــاورزان مازندرانی را خریداری کند.نماینده عالی دولت در مازندران تصریح 
کرد: در راســتای حمایت از برنج مازندران که مشــتریان خاصی در کشورهای 
اطراف داریم، محدودیت تعرفه صادراتی برنج را حذف کردیم تا شاهد ممنوعیت 
صادرات این محصول نباشــیم تا صادرکنندگان مازندرانی؛ برنج مازندران را با 

روش های نوین بسته بندی به کشورهای مختلف صادر کنند.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی مازندران هم در ســخنانی اظهار کرد: طبق 
هماهنگی و پیگیری وزارت جهاد کشاورزی و استانداری مازندران و برای خروج 
از رکــود بازار برنج در اســتان، ۸ مرکز خرید برنج ارقــام پرمحصول از ۲۳ آذر 
امســال در شهرستان های بهشهر، نکا، میاندورود، قائمشهر، آمل، بابل، بابلسر و 
محمودآباد توسط تعاون روستایی استان دایر شد.حسن عنایتی افزود: برنج ارقام 
پرمحصول ندا و شــیرودی از کشاورزان شالیکار استان به ترتیب با قیمت ۳۳ و 
۴۱ هزار و ۸۰۰ تومان با ۸ درصد شکستگی خریداری می شود و در بازه زمانی 

۱۵ روزه وجه آن پرداخت خواهد شد.
وی تصریح کرد: با توجه به پایش های میدانی انجام گرفته از بازار برنج اســتان، 
این اقدام دولت باعث بهبود اوضاع بازار برنج مازندران شده و قیمت این برنج ها 

در بازار با افزایش چندین هزار تومانی همراه بوده است.
رئیس ســازمان جهادکشاورزی مازندران با اشــاره به اینکه ۹۰ تن برنج از آغاز 
خرید توافقی ارقام پرمحصول تاکنون از شــالیکاران استان خریداری شد، ادامه 
داد: در مرحله نخست خرید ۵۰ هزارتن برنج پرمحصول هدف گذاری شده است 

که امکان افزایش آن نیز وجود دارد.
منصور علی زارعی با اشاره به خرید توافقی برنج پرمحصول گفت: خرید توافقی 
برنج سبب تغییر و افزایش نرخ آن در بازارهای استان شده است. نماینده مردم 
ساری و میاندورود در مجلس شورای اسلامی هم با بیان این که مردم انتظار دارند 
در زمینه تولید و فرآوری مشــکل نداشته باشیم، گفت: برای تحقق این هدف 
باید محصولات از کشاورزان خریداری شــود تا برای تولید محصول دغدغه ای 
نداشــته باشیم.وی خواستار رفع موانع فراروی تولید شد و گفت: افزایش تولید 
سبب رشــد بهره وری و کاهش هزینه های تولید می شود و این مسئله به نفع 
کشاورزان خواهد بود.به گزارش ایلنا، براساس اعلام جهاد کشاورزی، امسال ۲۱۵ 
هزار هکتار از شالیزارهای اســتان زیر کشت اول برنج رفت که در ۱۴۷ هزار و 
۶۵۸ هکتار  ارقام محلی و ۶۷ هزار و ۳۴۲ هکتار هم ارقام پرمحصول کشت شد.

دولت برای تعیین تکلیف برنج شــمال کشــور، امســال ورود کرده تا مساله را 
بررسی و سروسامان دهد و این در حالیست که برخی از کشاورزان که همچنان 
برنج هایشان در انبار اســت و خریداری برای خرید ندارند از این دخالت دولت 
ناراضی اند و بر این باورند که خطای تصمیم گیری در اقتصاد برنج دودی اســت 

که به  چشم مردم  می رود.

گزارش

 رئیس مرکز بهداشت کاشان از صدور دستور پلمب شرکت 
سرب پارس هگمتانه واقع در شهرک صنعتی کاشان خبر 

داد. 
به گزارش خبرگزاری ایلنا از کاشان، مسعود دهقانی اظهار 
داشــت: طی چندین نوبت به مدیران شرکت در خصوص 
افزایش میزان ســرب خون کارگران هشــدار داده بودیم  
که مورد بی توجهی مســئولان شــرکت واقع شد و پس از 
نامه نگاری با مراجع قضایی  یادآوری آسیب هایی ناشی از  

افزایش آلایندگی دستور پلمب داده شد.
وی افزود: یکی از وظایف اصلی مرکز بهداشت کاشان رصد 
سلامتی کارگران واحدهای تولیدی و صنایع است و شرایط 
کارگران شرکت سرب نیز پس از انجام آزمایشات تخصصی 

نگران کننده بود، زیرا میزان ســرب خون آنان به ســطح 
بالایی رسیده بود.دهقانی یادآورشد: این شرکت چندسالی 
اســت که در منطقه کاشان فعالیت می کند و بارها در باره 
خطرات سرب برای کارگران شاغل در آن هشدارهای لازم 
داده شــده است.رئیس مرکز بهداشت کاشان با بیان اینکه 
نتیجه آزمایشــات تمامی کارگران شــاغل در این شرکت 
حاکــی از افزایش میزان ســرب در خون آنهــا بوده ابراز 
کرد: مدیران شــرکت به این بهانه که خواستار مراجعه به 

آزمایشــگاه دیگری جهت خون گیری کارگران هستند از 
پذیرش واقعیت طفره می روند.

وی در خصوص راه اندازی شــرکت سرب در کاشان تاکید 
کرد: از ابتدا با فعالیت شرکت های سرب در منطقه صد در 
صد مخالف بوده ایم.دهقانی تصریح کرد: شرکت سرب روبه 
روی شیرکده در حال نصب تجهیزات است و ممکن است 

ماه های آینده راه اندازی شود.
رئیس مرکز بهداشــت کاشــان با بیان اینکه طی آخرین 

بازدید کارشناســان این مرکز از شــرکت سرب شواهدی 
مبنی بر فعالیت شرکت مشاهده نشد افزود: با این تفاسیر 
شرکت در حال نصب تجهیزات و قطعا در اندیشه راه اندازی 

آن در آینده است.
وی اضافه کرد: نهادهای شهری کاشان از این مرکز چندین 
مرتبه اســتعلام هایی در خصوص میزان آلایندگی شرکت 
ســرب کرده اند که در جواب آنها هیچ اظهار نظری نشده 

است.
دهقانی تصریح کــرد: مرکز بهداشــت نمی تواند پیش از 
فعالیت شــرکت ســرب پاســخ مکتوبی در مورد میزان 
آلایندگی شــرکت سرب داشته باشد؛ هرچند که بهداشت 
کاشان با اصل راه اندازی شرکت سرب مخالف بوده است.

تغییرات صورت گرفته در چهارباغ عباســی مردم اصفهان را دلواپس این محور 
تاریخی کرده و زمزمه هایی از سواره راه شدن این گذر فرهنگی به گوش می رسد.

به گزارش مهر، پس از گذشت حدود پنج سال از پیاده راه شدن چهارباغ عباسی 
بــه صورت یکپارچه، این روزها خبرهای غیررســمی در فضای عمومی حاکی از 
طرحی برای تبدیل دوباره این گذر فرهنگی به مســیری برای تردد خودروها و 
وسایل نقلیه است.از آذرماه امسال موضوع تغییر فضای چهارباغ عباسی از پیاده 
راه به ســواره راه مطرح شد هرچند که در همان روزهای اول با تکذیب شدید، 
محمد نورصالحی، رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان روبرو شد اما هنوز تب 
این خبر فروکش نکرده و بسیاری از مردم نگران اجرای طرح از جایگاهی بالاتر 
از سطوح حاکمیت شهری هستند.این روزها میز و صندلی های کافه رستوران ها 
از این گذر تاریخی برچیده شــده و رواق های مدرسه چهارباغ که عابران در آنها 
می نشستند با شیشه مسدود شده اند.در همین ارتباط محمد نورصالحی، رئیس 
شورای شــهر اصفهان با اشاره به شایعه ماشین رو شــدن دوباره گذر چهارباغ 
به خبرنگار مهر می گوید: این موضوع در حیطه کاری شــورای اسلامی شــهر و 

شهرداری مطرح نشده است.
وی با اشــاره به برنامه شورای ششــم در رابطه با گذر چهارباغ می افزاید: گذر 
چهاربــاغ، یک گذر پیاده راه با رویکرد فرهنگی و دارای محور تاریخی و باارزش 
همراه با پویایی و ســرزندگی است؛ چراکه نبض حرکت و نشاط همراه با رونق 
اقتصادی و کیفیت مطلوب کســب وکار در این گذر جریــان دارد.نورصالحی با 
اشاره به بعضی گلایه مندی های ایجادشده از ناهنجاری های فرهنگی و اجتماعی 
در گذر چهارباغ می گوید: احتمال می رود با توجه به شکایت برخی شهروندان از 
بروز ناهنجاری ها در این گذر، شایعه حاضر به وجود آمده باشد؛ بااین حال اصلاح 
وضع موجود نیز نیازمند برنامه ریزی فرهنگی اســت کــه امیدواریم با کمک و 
همکاری دیگر دستگاه ها، گامی در جهت رفع نگرانی های موجود برداریم.رئیس 
شــورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان می کند: از زمان پیاده رو شدن خیابان 
چهارباغ عباسی تاکنون، شاهد استقبال شهروندان از این گذر هستیم؛ بنابراین 
هدف شورای اسلامی شهر و شهرداری این است که اگر نهادهای دیگر در رابطه 
بــا این گذر نظــری دارند، ارائه کنند و چنانچه اجرای برنامه های مناســبتی و 
فرهنگی برای این مکان در نظر گرفته شده است، در یک چارچوب مطلوب اجرا 

شود تا کیفیت این محور افزایش یابد.
همچنین مجتبی شاهمرادی، معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشی شهرداری اصفهان با بیان اینکه مسئولان شهرداری تاکید بر این دارند 
که چهارباغ عباســی گذر پیاده رو باشــد، به خبرنگار مهــر می گوید: روال این 
اســت که تغییر کاربری خیابان ها از پیاده به سواره و یا برعکس باید در شورای 
عالی ترافیک اســتان بررسی شود و در آن شــورا تصمیم گیری شود و تاکنون 
شــهرداری در این زمینه درخواستی را اعلام نکرده اســت.رئیس شورای گذر 
فرهنگی چهارباغ با بیان اینکه چهارباغ مشکل ترافیکی ندارد، می افزاید: نگاه ما 
پیاده راه بودن چهارباغ است.اوایل دهه ۸۰ بود که طرح پیاده راه شدن خیابان 
چهارباغ عباسی مطرح و پس از تأیید یونسکو به استانداری اصفهان ارسال شد. 
عملیات پیاده راه ســازی چهارباغ در محور شرقی فروردین سال ۱۳۹۶ و محور 
غربی آن نیز از اردیبهشــت ســال ۱۳۹۷ اجرا شد و با صرف هزینه کف سازی 

این گذر تاریخی تابســتان همان سال به اتمام رسید.پیاده راه شدن چهارباغ در 
ذوزنقه دولتخانه صفوی توانســت در کمتر از یک دهه، مسیر مطالعات طرح تا 
اجرا را بپیماید و به عنوان یکی از عناصر مهم دولتخانه که نقطه اتصال به زاینده 
رود بــوده بعد از گذراندن چالش های اجتماعی، اقتصــادی، ترافیکی و میراثی 
بالاخره ترمز خودروها را بکِشد و به عنوان مهم ترین گذر پیاده در شهر اصفهان 

به مردم معرفی شود.
در همین پیوند محســن جاوری سرپرســت هیئت باستان شناسی چهارباغ در 
واکنش به ســواره راه شدن دوباره چهارباغ عباسی به خبرنگار مهر می گوید: از 
سال ۱۳۸۲ پیگیر بودیم که پیشــنهاد دهیم این خیابان به یک محور پیاده رو 
تبدیل شــود، در آن ســال ها جلســات مختلف با افراد مختلفی برگزار کردیم، 
مباحث بسیاری با شهرسازان و مشــاوران شهری اصفهان مطرح شد و همگی 
متفق بر پیاده رو شــدن چهارباغ تاکید کردنــد و با نظر و رأی همگانی و خرد 
جمعی به این نتیجه رســیدیم که این گذر تاریخی محور پیاده راه شــود.این 
باســتان شــناس می افزاید: هر اقدامی در جهت تغییر کاربری این گذر رخ دهد 
آینده روشــنی برای آن نمی بینم به دلیل اینکه اینجا ما تاریخ را فدای تجارت 
می کنیم.جاوری خاطرنشــان می کند: باید توجه داشــت در شهرهای تاریخی 
مختلف دنیا بویژه در اروپا مانند شــهرهای پاریس، رم، لندن و وین از ســال ها 
پیــش بخش هایی از این شــهرها را کامل، محور پیــاده راه کردند که این در 
راســتای حفظ و صیانت و تقویت یک محور تاریخی بوده اســت.وی می افزاید: 
روح اصلی فضای تاریخی چهار باغ عباسی، بناهایی پیرامونی آن و آثاری که در 
بدنه چهارباغ وجود داشته و سردرهای باغ های تاریخی آن در طول دوره معاصر 
تخریب شــده و از این گذر تنها یک محور طولی باقی مانده است. کارهایی که 
انجام شــد و اقدام بســیار مهم تبدیل این خیابان به محور پیاده رو سبب شد 
یک فضای شــهری مناسب برای شهروندان وجود داشته باشد.سرپرست هیئت 
باستان شناســی چهارباغ تصریح می کند: اکنون باعث تأســف است اگر دوباره 

چهارباغ عباسی مانند گذشته ماشین رو شود.
جــاوری اضافه می کند: ۲ محور کمکی، یکی خیابان شــمس آبادی و دیگری 
محــور کناری کــه به موازات چهارباغ عباســی از خیابان کمال اســماعیل به 
آمادگاه متصل می شــود این دو محور نقش کمکی دارند و مشــکل ترافیکی را 
برطرف می کنند؛ ســوالم این اســت اگر این محور ســواره راه شد چه تأثیری 
برای شــهر دارد؟ درحالیکه اکنون از این زیبایی فضای شهری همه شهروندان 
لذت می برند؟سرپرست هیئت باستان شناسی خیابان چهارباغ به انجام ۲ فصل 
کاوش های باستان شناسی اش در بخشی از خیابان چهارباغ عباسی اشاره می کند 
و می گوید: در این خیابان داده های بسیار مهمی در ۲ فصل کاوش به دست آمد؛ 
از این رو من این اقدام را بسیار غیر عاقلانه می دانم زیرا هرگونه تغییر کاربری به 
نظر من به جز ضرر و خسارت برای آتیه تاریخی شهر اصفهان و خیابان چهارباغ 
هیچ نتیجه ای در بــر ندارد.به گزارش مهر، ســال ۱۳۹۸ به دنبال کاوش های 
باستان شناسی که با سرپرستی محسن جاوری در کف تاریخی خیابان چهارباغ 
عباسی صورت گرفت، مستنداتی متعلق به دوره صفوی، بقایایی از هزارۀ چهارم 
پیش از میلاد یعنی شش هزار سال قبل و همچنین بقایایی از دوره ساسانی در 
چهارباغ کشف شد.تجربه تلخ تکذیب های متعدد برای تخریب حمام خسروآغا 
در دهه ۷۰ و مواجه مردم با ویرانه این بنای شــاخص تاریخی در یک شــب و 
ســربرآوردن ارگ بی قواره جهان نمــا در میانه دولتخانه صفوی و تصویب گذر 
آقا نور الله نجفی بیخ گوش میدان تاریخی نقش جهان و چندین اتفاق مشــابه 
در ســال های اخیر، هنوز رد شــک و تردید را در دل شهروندان اصفهانی زنده 
نگه داشته اســت و تلاش ها برای نجات یک هویت تاریخی و فرهنگی پیش از 
آنکه دیر شود، ادامه دارد.چهار باغ که در مراسم های مختلف مذهبی و فرهنگی 
برای مردم اصفهان نقش قابل توجهی داشــته است یکی از ارکان مهم فرهنگی 
و اجتماعی در این شهر تاریخی محسوب می شود که برای گردشگران داخلی و 
خارجی نیز جایگاه ویژه ای دارد.اصفهانی ها از مسئولان درخواست دارند کاربری 
فرهنگــی این منطقه حفــظ و از ورود خودروها به این محور جلوگیری شــود 

زیرا در کنار ضربه زدن به زیبایی این مکان گردشــگری موجب بروز مشکلات 
ترافیکی و خسارت به بناهای تاریخی می شود.

میزانسربخونکارگرانشرکتسرببیشترازحداستاندارد

پلمبشرکتسربپارسهگمتانهکاشان

مدیرانشهریاصفهانآزمونسختیدارند

نگرانیازتغییرکاربریچهارباغ

مدیر کارخانه فروســیلیس ایران در دیدار با فعالان 
شــبکه های مجازی استان ســمنان، ضمن تشریح 
گوشه ای از قابلیت های شــرکت فروسیلس ایران، 
اظهار می کند: ظرفیت تولید ســالیانه فروســیلس، 
۲۵ هزار تن اســت اما این شــرکت با بهینه کردن 
تجهیزات و ارتقای راندمان، عدد تولید را به ۲۸ هزار 
تن در سال افزایش داده است.به گزارش خبرگزاری 
علم و فناوری از سمنان، غلامرضا جعفری که سابقه 

۲۱ سال فعالیت در این شرکت را در کارنامه کاری 
خود ثبت کرده اســت، می گوید : قابلیت های پیدا 
و پنهان فروســیلیس ایران در ســطح خرد و کلان 
بســیار زیاد اســت اما انتســاب های بدون استناد 
علمی آلایندگی هــا به فروســیلیس ایــران، مانع از 
تبیین قابلیت ها و عملکرد مثبت این کارخانه برای 

شهروندان شده است.
جعفری ادامه می دهد: فروســیلیس ایران ســرآمد 

فروســیلیس در منطقه اســت و طی سالهای اخیر 
علاوه بر اخذ نشــان کیفیت از اروپا، در زمره صادر 
کنندگان برتر ایران قرار گرفته اســت.مدیر کارخانه 
فروسیلیس ایران از اجرای ســه استاندارد مهم در 
این شــرکت خبر داد و یادآور شــد: بحث کیفیت، 
ایمنی بهداشــت و ایمنی زیست محیطی، جزو سه 
اســتاندار تعیین شــده قانونی است که این شرکت 

خود را مکلف به اجرای آن کرده است.

تولیدسالانه۲۸هزارتنفروسیلسواخذنشانکیفیتازاروپا

 آگهی فقدان سند مالکیت

آقای مصطفی قطبی وکالتا به موجب وکالتنامه شماره 118653  مورخه 1401/9/14 دفترخانه 556 تهران با تسلیم دو برگ استشهادیه 
محلی که گواهی امضای شهود آن طی شماره 22132 مورخ 1401/2/17 به شماره شناسه 140102154503000120 و 1401021545030000119 
دفتر اسناد رسمی 1552 تهران ثبت گردیده است مدعی است سند مالکیت شش دانگ یک باب خانه احداثی یک قطعه زمین به مساحت 
459 متر مربع قطعه 51 تفکیکی پلاک 4542 فرعی از 88 اصلی مفروز از قطعه 50 و پلاک اصلی و پلاک های 89 و 91 واقع در تهران پارس 
بخش یازده تهران ذیل ثبت 31543 صفحه 443 دفتر105 به نام علی محمد روشنی ضمیر ثبت و به شماره چاپی 589349 صادر و تسلیم 
گردیده است و به موجب اسناد رهنی 71283 مورخه 86/11/20- 73331 مورخه 77/11/19- 75090 مورخه 78/7/5- 78943 مورخه 
79/8/5 و 82665 مورخه 80/8/2 و 88962 مورخه 82/9/12 دفترخانه 240 تهران در رهن بانک صادرات قرار گرفته که نسبت به اسناد 
رهنی اجراییه صادر گردیده است سپس آقای علی محمد روشنی ضمیر فوت نموده و به موجب دادنامه انحصار وراثت 950106 مورخه 
95/12/8 حوزه 2304 مجتمع شماره 24 شورای حل اختلاف شهر تهران وراث حین الفوت وی عبارتند از 1- امیرعلی 2- حمیدرضا پسران 
3- سوسن 4- سهیلا 5- سیما شهرت همگی روشنی ضمیر 6- معصومه رنجبر مطلق همسر متوفی می باشد ضمنا در رابطه با اجراییه 
های صادره با اداره سوم اجرای اسناد رسمی مکاتبه که به موجب نامه شماره 140105801013010463 مورخه 1401/10/10 با حفظ حقوق 
بستانکار بلامانع اعلام گردیده است سپس به علت اثاث کشی مفقود گردیده است لذا مراتب باستناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک 
نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت و یا در اختیار داشتن سند مالکیت نزدخود می باشد ظرف مدت ده روز از 
انتشار این آگهی به این منطقه مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارایه اصل سند مالکیت اقدام نماید بدیهی است در این صورت پس از تنظیم 
صورت مجلس اصل سند مالکیت به ارائه کننده مسترد خواهد شد و صدور المثنی سند مالکیت منوط به ارائه دادنامه از مراجع ذیصلاح 

قضایی خواهد بود و پس از انقضا مدت مذکور و عدم هرگونه اعتراض این منطقه نسبت به صدور المثنی سند مالکیت اقدام خواهد نمود.
15670 رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تهرانپارس

آگهی فقدان سند مالکیت
خانم فرشته خلج اعلام گردیده است با تسلیم تقاضا وارده به شماره 14085601025036120 مورخ 1401/10/14 منضم به دو برگ استشهادیه 
با رمز تصدیق  با شناسه 140102151194000310  المثنی و مصدق شده طی شماره 74014 مورخ 1401/6/13  جهت دریافت سند مالکیت 
آپارتمان  دستگاه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند  گردیده  مدعی  تهران  ثبتی  حوزه   313 شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه  توسط   343812
مسکونی نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 9933 فرعی از6713 اصلی مفروز و مجزا شده از 9639 فرعی از اصلی مذکور قطعه 3 
در طبقه 2 و واقع در بخش 02 ناحیه حوزه ثبت ملک نارمک تهران استان تهران به مساحت77/17 متر مربع متن ملک آپارتمان مسکونی 
قطعه سوم تفکیکی مفروز و مجزی شده از شماره 9639 فرعی از 6713 اصلی به مساحت77/17 هفتاد و هفت متر و هفده دسیمتر مربع 
واقع در سمت غربی طبقه دوم که 1/5 یک متر و پنجاه دسیمتر مربع آن بالکن است توضیحات ملک به حدود شمالا در سه قسمت اول 
دیوار و پنجره است به طول 3/15 سه متر و پانزده سانتیمتر به فضای کوچه 6 متری اصلاحی دوم نیم دیوار جلوی بالکن بطول 1/50 یک 
متر و پنجاه سانتیمتر به فضای کوچه 6 متری اصلاحی سوم دیوار و پنجره است به طول6/55 شش متر و پنجاه و پنج سانتیمتر به فضای 
کوچه 6 متری اصلاحی شرقا ذر سه قسمت که قسمت دوم آن شمالی است اول دیواریست مشترک به طول2/90 دو متر و نود سانتیمتر 
به آپارتمان مسکونی قطعه4 دوم دیواریست مشترک به طول0/30 سی سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه4 سوم دیواریست مشترک 
بطول1/42 یک متر و چهل و دو سانتیمتر به آپارتمان مسکونی قطعه 4 جنوبا در پنج قسمت که قسمتهای دوم و چهارم ان شرقی است 
اول دیواریست بطول 2/35 دو متر و سی و پنج سانتیمتر به لابی دوم درب و دیوار است به طول1/34 یک متر و سی و چهار سانتیمتر به 
لابی سوم دیواریست به طول 3/48 سه متر و چهل و هشت سانتیمتر به راه پله مشاعی چهارم دیواریست بطول 2/65 دو متر و شصت و 
پنج سانتیمتر به راه پله مشاعی پنجم دیواریست به طول 5/67 پنج متر و شصت و هفت سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورا 
آن قطعه دوم پلاک 1408 /6713 و قطعه دوم تفکیکی از 163/6713 قرار دارد غربا دیواریست به طول 8/53 هشت متر و پنجاه و سه 
سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورا آن قطعه 19 تفکیکی از پلاک 205/6713 قرار دارد مشخصات منضمات ملک انباری قطعه 4 
به مساحت2/23 به حدود اربعه شمالا درب و دیوار است به طول 1/22 یک متر و بیست و دو سانتیمتر به محوطه مشاعی شرقا دیواریست 
مشترک به طول 1/83 یک متر و هشتاد و سه سانتیمتر به انباری مسکونی قطعه 3 جنوبا دیواریست به طول 1/22 یک متر و بیست و 
دو سانتیمتر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورا آن قطعه دوم پلاک 1408/ 6713 و قطعه دوم تفکیکی از 163/6713 قرار دارد غربا 
دیواریست مشترک به طول1/83 یک متر و هشتاد و سه سانتیمتر به انباری مسکونی قطعه 5 پارکینگ قطعه 8 به مساحت 10/75 واقع 
در طبقه 0 به حدود اربعه شمالا خط فرضی به محوطه مشاعی است بطول5/00 پنج متر به پارکینگ مسکونی قطعه1 شرقا خط فرضی به 
محوطه مشاعی است به طول2/15 دو متر و پانزده سانتیمتر جنوبا خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول5/00 پنج متر به پارکینگ 
مسکونی قطعه 7 غربا خط فرضی به محوطه مشاعی است به طول2/15 دو متر و پانزده سانیتمتر مشخصات مالکیت مالکیت فرشته خلج 
هدایتی  فرزند ایوب شماره شناسنامه 1 تاریخ تولد 1336/2/1 صادره از ساوه دارای شماره ملی 0602805465 با جز سهم 3 از کل سهم 6 
بعنوان مالک سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه واعیان با حفظ منابع مادام العمر برای مصالح و حق فسخ به مدت 30 سال برای مصالح با 
شماره مستند مالکیت 50177 تاریخ 1397/3/7 دفترخانه اسناد رسمی شماره 761 شهر تهران استان تهران موضوع سند مالکیت اصلی به 
شماره چاپی 377873 سری ب سال98 با شماره دفتر الکترونیکی 139820301025036397 ثبت گردیده است محدودیت ندارد به موجب 
صورتمجلس حاصل از تفکیک به شماره 139620401025000579 تاریخ 1396/8/7- 9/34 ثبت تقاضای تفکیک صورت پذیرفته است. به 
علت سرقت مفقود گردیده که طی شماره 27634140 مورخ1401/6/5 گواهی از پلیس آگاهی تهران بزرگ مبنی بر به سرقت رفتن سند 
مالکیت ارائه نموده درخواست صدور سند مالکیت المثنی پلاک موصوف را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده120 آئین نامه قانون ثبت 
فقط در یک نوبت در یک روزنامه کثیرالانتشار همین روزنامه آگهی می شود تا چنانچه کسی ادعای انجام معامله نسبت به ملک مذکور و یا 
وجود اصل سند مالکیت نزد خود را داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مهلت ده رو زاعتراض خود ا به انضمام اصل سند مالکیت 
به این منطقه ارایه نماید تا مورد رسیدگی قرار گیرد بدیهی است اصل سند مالکیت پس از رویت و ملاحظه به ارایه دهنده اعاده خواهد شد 
لیکن به اعتراض بدون ارایه اصل سند مالکیت ترتیب اثر داده نمی شود در صورت عدم وصول واخواهی ظرف مهلت مقرر قانونی المثنی 

15669 سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نارمک تهرانسند مالکیت پلاک مرقوم صادر و به متقاضی تسلیم خواهد گردید.


